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ACTA de la JUNTA PERMANENT  

 
17 de març de 2021 
 
Hora: 13.00h 
Lloc: A distància (Teams) 
 

Assistents: 37 persones:  M. Andrés (Gestió); E. Badillo (Cap del Departament 
de Didàctica Matemàtica i Ciències Experimentals); R. Benito (Sociologia); M. Bertran 
(Degana); C. Cabrera (Gestió);  P. Canillas (Estudiant); C. Coll (Estudiant) D. Córdoba (Gestió); A. 
Díaz (Pedagogia Aplicada); D. Duran (Cap d’unitat de Psicologia Bàsica, Evolutiva i de 
l’Educació); I. Durbán (Administradora de Centre); C. Escobar (Cap d’unitat de Didàctica de la 
Llengua); M. Garcia (Sociologia); C. Gassull (Didàctica de l’Expressió Musical); M. Grau 
(Esdtudiant);  G. González (Didàctica de les Ciències Socials); G. Ion (Vicedegana d’Estudiants i 
de Mobilitat);  A. Marbà (Vicedegana de Qualitat i Innovació);   L. 
Martínez (Vicedegana d’Estudis);  M. Medrano (Gestió); R.M. Megías (Gestora Acadèmica); E. 
Moore (Coordinadora de G.E. Primària); A. Navío (Pedagogia Aplicada); J. Pàmies (Teories de 
l’Educació i Pedagogia Social); Jèssica Pérez (Coordinadora del G.E. Infantil ); P. Pineda 
(Pedagogia Aplicada); M. Rifà (Cap de Departament d’expressió Musical,  Plàstica i Corporal);  D. 
Rodríguez (Pedagogia Aplicada);  M. Rodríguez (Estudiant); J.M. Sanahuja (Pedagogia Aplicada); 
A. Santisteban (Cap de Departament de Didàctica de la Llengua i Ciències Socials); N. Simó 
(Estudiant);   A. Tarabini-Castellani (Cap d’unitat de Sociologia); J. Tejada (Cap de Departament 
de Pedagogia Aplicada).  

Excusats: M. Junyent (Didàctica de les Matemàtiques);  M. Prat (Unitats); R. Panyella (Unitats);  

Absents: M. Franquet (Estudiant); P. Herrera (Unitats); I. Iglesias (Estudiant); R. 
Martínez (Psicologia Evolutiva i de l’Educació);  A. Mateo (Estudiant);  C. De Miguel Vilar 
(Estudiant).  

 
ORDRE DEL DIA  

1. Aprovació, si escau, de les dues actes anteriors (JP ordinària 18/11/20 -Doc 1; i JP 
extraordinària 12/02/2021-Doc 2)  

2. Informacions per part de l’equip de deganat  

3. Presentació i aprovació parcial, si escau, dels criteris per a l'elaboració del Pla Docent 
2021-2022 (Doc. 3)  

4. Torn obert de paraules  

 

La degana dona la benvinguda i agraeix a les persones que s’incorporen per primera 
vegada  a la Junta des de les Unitats Departamentals i els estudiants. També informa 
que s’ha d’enregistrar la sessió i que si alguna persona no se sent còmode, pot apagar la 
càmera.  
 
Es demana que tothom posi el seu nom al xat per tal de tenir constància de tots els 
assistents a la junta.  
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1. Aprovació, si escau, de les dues actes anteriors (JP ordinària 18/11/20 -Doc 1; i JP 

extraordinària 12/02/2021-Doc 2)  

 

Es pregunta si hi ha esmenes a les dues actes provisionals enviades i es demana si es 
pregunta si poden aprovar les dues alhora per assentiment si ningú diu el contrari. 

 
S’aproven per assentiment  

 
2. Informacions per part de l’equip de deganat 

 

• A nivell del sistema universitari 

La degana informa que la UAB ha assumit la presidència de l’Associació Catalana d’Universitats 

Púbiques (ACUP) i per tant, el rector està exercint aquest càrrec.  

Per altra banda, s’explica que la DGU i el Departament d’Educació tenen interès que la Competència 

Digital Docent (CDD) sigui un mèrit en els graus de GEP i GEI a partir de la promoció 2021-22, ja que 

la Generalitat té previst incorporar aquesta competència com a un requisit per poder exercir de 

docent. S’està estudiant la opció que l’alumnat faci un curs vehiculat per la DGU i la Conselleria, 

tipus MOOC, i una avaluació per acreditar la CDD. Aquesta prova ha estat desenvolupada per un 

projecte ARMIF on està involucrada la facultat (Cristina Mercader i Joaquín Gairín). Durant el mes 

de febrer i març s’ha fet una prova pilot on un gran nombre d’estudiants ha participat 

voluntàriament. Des de la conferència de degans s’ha demanat que es concreti el procediment i qui 

aporta els recursos necessaris per fer-ho per fer-ho possible.   

Es recorda que al mes de gener es van aprovar unes mesures d’adaptació a l’avaluació mentre la 

docència es faci en règim de semipresencialitat,  arran de les peticions i mobilitzacions de l’alumnat 

de la UAB. Tot el professorat ha rebut la informació i de quina manera les mesures s’inscriuen a la 

facultat i l’adaptació s’ha produït sense incidències.  

S’informa sobre les modificacions fetes a la normativa relacionada amb el professorat. La DGU ja no 

donarà el mateix número de places de lector Serra Hunter. Per aquest motiu, la UAB ha decidit 

endegar els concursos de lector amb el sistema UAB volent que no hi hagi una diferenciació entre 

els dos tipus de plaça i els concursos tinguin certs paral·lelisme. Això suposa que els tribunals es 

composin per 3 persones i que canviï el procés d’elecció del mateix. El rector escull un professor 

d’una universitat estrangera amb una especialitat equivalent. Un segon membre de la UAB de la 

mateixa àrea escollida pel departament. En tercer lloc una persona fora de la UAB, d’una àrea afí 

escollida des del deganat, però d’una universitat escollida per sorteig a la comissió d’afers 

acadèmics.  

S’explica que la Autònoma incompleix el percentatge de professorat titular i per això s’inicia un 

procés de transformació de les places agregat a TU. Hi ha hagut 46 peticions d’agregats que volen 

optar a aquesta opció en tot el campus i sortiran unes 35/38 places i es mantindrà cada any la oferta 

per poder arribar al nivell que es requereix tenir a la universitat.  

S’informa que hi ha hagut un canvi en la interpretació de la pròrroga dels trams de recerca per cada 

permís de maternitat o paternitat, per atendre persones dependents amb parentiu de primer grau, 

o excedència per violència de gènere.  

Es visualitza l’esforç que s’ha fet per fer la docència en línia i s’assenyala la dificultat que hi ha a 

l’hora de compartir documents de molt pes al Onedrive. Per superar les dificultats es demana que 
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s’utilitzi el TEAMS. També s’ha iniciat una experiència pilot per fer la docència al TEAMS, implicant 

a  2 persones de la facultat. 

S’informa que a finals de l’any passat degut a l’aplicació de la nova normativa del model de càrrecs 

sense un increment de recursos, es va produir una situació no desitjada.  Aquest canvi realitzat a la 

tardor (2020), però amb efectes a gener (2020), va suposar que alguns càrrecs no poguessin tenir la 

compensació que havien de tenir  quan ja s’havien realitzat les tasques corresponents. Aquest canvi 

va afectar pràcticament a totes les facultats i Departaments.  Finalment el Vicerector d’Economia 

ha decidit que el 2020 es percebi la compensació econòmica que estava prevista abans d’aplicar el 

model. En els casos que s’havia produït una sostracció per aquest motiu i encara no s’ha compensat, 

es farà al març.  En tot cas el Vicerector ha contactat amb les persones afectades.  

S’explica que s’ha iniciat una auditoria dels òrgans de col·legiats de les facultats, revisant tota la 

documentació i valorant si s’està seguint la llei de protecció de dades. Es recorda que cal adequar-

nos a la llei; des de la Facultat es farà un recordatori sobre com penjar les qualificacions de 

l’avaluació a l’alumnat i d’altres recordatoris.  

Es recorda que avui i demà hi ha eleccions a claustre i s’anima a tothom a votar 

• A nivell de Facultat  

S’informa que s’han anat realitzant diferents mesures per adaptar la docència a partir dels decrets 

que s’anaven publicant i les mesures publicades. En aquest sentit, s’ha fet pales que les facultats 

tenen necessitats diverses i prioritats diferents, per això, a darrera hora s’ha donat un % de 

presencialitat. A la Facultat s’ha optat pels prioritzar els Màsters, ja que des de Novembre ho 

demanaven i també quart, ja que molts estan fent pràctiques i un gruix vacunats. Actualment estem 

en un 25% de presencialitat. Hem valorat a mantenir-nos fidels al que s’havia programat i pensar 

en una idea de presencialitat escalonada.  

Al gener va haver l’audiència pública per l’acreditació del SGIC i agraeix a tothom la participació i 

que anés tant bé. S’està a l’espera dels resultats.   

S’assenyala la necessitat que tots els currículums estiguin presents a la pàgina web. Per aconseguir-

ho, cal introduir el codi Orcid a EGRETA. Es demana que tothom pugui fer-ho.  

Es comparteix la propera creació d’espais de debat, tot i que s’està estudiant quin format caldrà fer-

ho. 

També s’informa que la programació d’activitats ja està penjada, i que si hi ha qualsevol 

actualització cal fer-la arribar al deganat.  

• Administració de centre 

La Isabel Durbán, com a administradora de Centre informa sobre com ha anat evolucionant el 

pla d’inversions universitàries per l’any 2021, alguna millora que teníem demanada i  que ens 

han confirma.  

Exposa que s’han autoritzat tots els romanents que es van justificar i per tant han retornat a la 

facultat. S’està fent el tancament definitiu per presentar a la comissió d’economia, així com la 

previsió de pressupost. S’ha ingressat el 50%  del pressupost fins a que el model de 

funcionalment a nivell general no estigui acabat.  

Informa que s’han autoritzat diferents canvis: el compromís de la reforma del mòdul 2 que 

tindrà un cost d’uns 500.000 euros  (segurament la facultat també farà alguna aportació a 
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l’equipament en una aula que faciliti la innovació pedagògica);   el terra de la sala d’educació 

física 1; renovar les finestres de la  Sala Polivalent (antiga direcció de l’Escoleta).  

Pel que fa a la restauració, sembla que es confirma que no s’obriran dues cafeteries i s’està 

estudiant fer una aula al pis de dalt amb una capacitat de 40 persones (seguin les mesures 

COVID 19).  

En relació a la demanda d’espais de socialització s’està preparant un projecte perquè hi hagi 

una carpa amb taules de pícnic entre les facultats d’Educació i Comunicació. Encara no han 

enviat la proposta.  

Finalment es recorda que estava pendent consolidar i millora de la urbanització del carrer de 

l’Escoleta i Institut. Hi haurà fases i  sembla que en la darrera fase també es pavimentarà el 

pàrquing de la facultat. Fa molts anys que s’estava demanant.   

• Vicedeganat d’Estudis.  

La Lurdes Martínez exposa que el Vicedeganat s’ha centrat en acompanyar als directors de 

Departaments o als equips de direcció de Departament a les reunions amb la Vicerectora de 

Qualitat i Acreditació Acadèmica en relació als recursos necessaris per implementar la docència 

pel proper curs. Recorda que cal aconseguir la ràtio dels estudiants que es demanen de 15 (GEI 

i GEP) i 17 (GPE i GES) en aquells graus que no arriben.  

Assenyala que cal pensar com revisar les competències de les guies docents, ja que es demana 

des de Qualitat.  

• Vicedeganat de pràctiques i secretaria.  

La Sílvia Blanch explica que el 12 d’abril començarà el curs pilot “Acompanyament als Pràcticums 

dels Graus d’Educació Infantil i primària”. Aquesta formació de 30 hores està impulsada pel 

Departament d’Educació i el MIF on estan implicades les Universitats Catalanes s’iniciarà amb 

un grup de 20 mestres de 4 centres (10 d’infantil i 10 de primària) i 10 professors/es de la 

facultat. S’enviarà la informació als coordinadors de pràctiques i caps de Departament per poder 

fer suggeriments del professorat amb una mica d’experiència en el pràcticum i que es podria 

implicar. Es comenta que per a més informació poden contactar a la Vicedegana o al Tomás 

Peire, persona que està implicat en el grup impulsor del MIF que ho està organitzant amb el 

Departament d’Educació.  

S’informa sobre la poca informació i les contradiccions que hi ha hagut en relació a la vacunació 
d’alumnat en pràctiques a centres educatius. La informació publicada al web de la Generalitat i 
les orientacions del Departament d’Educació eren confuses i per tant, hi ha alumnat vacunat, 
alumnat no vacunat i altres pendents de vacunació.  Aquesta setmana des de DGU ha fet arribar 
la resposta de Salut amb la negativa i les raons que rauen en que no es consideren personal 
essencial. La degana apunta que des de la conferència de degans s’ha respost i exposat les 
contradiccions entre Salut i Departament d’Ensenyament. 

Millora dels processos per tal d’automatitzar i millorar la gestió de les pràctiques cap a un model 
més unificat en relació a calendaris, adaptacions, etc. Hi ha hagut una feina important de la 
gestió acadèmica que s’ha iniciat amb el GES i GPE. 

En relació a la secretaria, pel que fa al tema de la privacitat que ha informat la degana, s’informa 
del canvi de format i contingut a les actes de les juntes seguint les orientacions que ha fet la 
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Secretària General. S’està fent un estudi per tal de fer uns models d’actes més operatives i 
unificades, amb els temes més rellevants, sense mecanografiar tot el que es diu. També insta a 
no incloure noms de persones sinó acords.  

Vicedeganat d’Internalització i estudiants 
 
La Georgeta Ion exposa que s’està treballant en la revisió de convenis Erasmus. Per altre banda, 
informa que s’està fent el seguiment d’alumnes ERASMUS IN, incloent unes sessions de tutoria 
personalitzada.  
 
Explica que han estat fent el seguiment i monitoritzen  el brot que va sorgir a la Vila i que ha 
acabat tot molt bé.  
 
Pel que fa a la Jornada de pràctiques a l’estranger, es farà demà,  18/03/21.  
 
Finalment informa que s’han fet reunions periòdiques amb els delegats per fer un seguiment del 
primer semestres i  avaluar com ha anat la transició al segon semestre.  
 

Vicedeganat de Màsters, Qualitat i Innovació 
 
La Vicedegana Anna Marbà agraeix a totes les persones que van participar a l’acreditació. Explica 
que s’està en espera de rebre els resultats de l’informe.  
 
Pel que fa a la Qualitat s’han engegat els 3 grups de discussió: ús d’espais alternatius exteriors, 
Inclusió de la justícia social al currículum, transformar el currículum per fer-lo inclusiu 
Transforma el CV. Si algú té interès en participar, pot contactar-la.   
 
Recorda que també hi ha el grup de Gènere i Educació que té trajectòria més llarga i obert a tots 
els col·lectius de la universitat. Qui estigui interessat pot contactar amb la Ingrid Agut que l’està 
coordinant. 
 
Pel que fa al Màster de Secundària encara no es té informació de la programació de les 
especialitats del curs vinent.    

 
Torn d’intervencions 
 
Les intervencions giren al voltant de les mencions i la possible afectació quan s’incorporen noves 
ofertes i poden suposar un augment d’optativitat per part d’infantil i primària. La degana exposa 
la possibilitat d’obrir un anàlisi i debat sobre aquest tema una vegada recollides les evidències 
sobre el tema.  

 
D’altra banda, s’exposa la preocupació sobre la ubicació de la futura carpa i l’afectació que pot 
suposar per a les aules de música al G6. Es demana que si hi ha suggeriments, es facin arribar al 
deganat.   
 
Hi ha intervencions en relació al traspàs opcional de professorat des de la figura d’agregat a 
titular. Es veu un procés injust i s’apunta que hagués calgut una forma d’equiparar-lo diferent al 
ser una decisió política enlloc de resoldre-ho a nivell personal. S’informa que a la CPA es va parlar 
del tema i que s’han establert uns criteris de priorització.  
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Es comenta poder fer ús de la junta permanent per algunes temàtiques i que per altres hi ha 
altres fòrums.  
 
3. Presentació i aprovació, si escau, dels horaris dels Graus i de l’oferta de mencions del Grau 

en Educació Primària pel curs 2021-2022. (Doc 3) 
 

La Vicedegana agraeix als coordinadors i les persones de la gestió acadèmica que 
han contribuït a la seva elaboració i contribueixen a la millora de document. Assenyala 
les esmenes que s’han fet a través del Fòrum del TEAMS.  
 
Pel que fa al calendari, hi ha una qüestió sobre la festa de lliure disposició de la Facultat  
és el 23 d’abril que és dissabte. S’ha mirat quines dates poden facilitar ponts:  

• Dimarts 7 de desembre 
• Divendres 7 de gener 
 

Torn d’intervencions 
 
El David Córdoba demana que cal corregir que totes les assignatures de les mencions oficials 
d’educació primària que tenen preinscripció han d’estar totes assignades al grup 90. Està només 
a música i s’ha de canviar a la resta de les mencions.  
 

 
S’aprova per assentiment el document provisional  que ja consta tot i saber que està en 

construcció  
 
Es vota a mà alçada a través del xat del TEAMS. El resultat és el següent: 
 
27 persones han votat:  
 

• 7 de desembre 2021: 20 
• 7 de gener 2021: 3 
• 1 vot en blanc 
• 3 abstencions 

 
S’aprova que la festa de lliure disposició de la facultat serà el 7 de desembre 2021  

 
 
4. Torn obert de paraules  
 
        No hi ha intervencions 

        I no havent-hi més qüestions a tractar, la Junta Permanent finalitza a les 14.45 hores. 

 

Sílvia Blanch Gelabert 

Secretària de la Facultat  

Cerdanyola del Vallès, a 17 de març de 2021 


